
Giske skule og barnehage 

Møtetype og nummer: SU-møte nr. 1/2023-24 

Dato: 30.10.23 

Deltakarar: Elias, Gry, Christoffer, Kirsten, Monika, Elin, Mathias, Didrik 

NR.                                    Innhald  Vedlegg 

1.1 Konstituering av SU 
Leiar: Mathias Remmen  
Sekretær: Gry og Elias deler på dette.  
Nestleiar: Didrik Ulvevade Vestre 
Politikerrepr: Monika Vartdal 

  

1.2 Budsjett og økonomi 2024 
Skulen: Nøktern konsekvensjustert. Ikkje store auke.  
BHG: Konsekvensjustert budsjett er nøkternt. Vikarbudsjett er innrekna. 
Pedagogisk arbeid på kveldstid er også lagt inn. Tiltak kring tidleg innsats er 
lagt inn for å auke bemanning med 50% årsverk.  
 
Når budsjettet kjem ut på høyring tek Elias og Gry tak i dette, snakkar med 
leiar som sprer innhald vidare til medlemmer i SU.  

  

1.3 Dispensasjonssøknader barnehage 
Stilling lyst ut ped.leiar. Her er ingen kvalifiserte søkarar. Blir løyst med 
dispensasjon på faste tilsette frå desember til juli. SU har ikkje innvendingar 
til dette.  

  

1.4 Sak frå førre SU: Volleyballbane og Natur- og aktivitetspark 
Volleyballgruppe i gymsalen ønsker seg eit sandvolleyball anlegg ved sidan av 
kunstgrasbana. Har hatt eit positivt møte med Robert Walderhaug, der Giske 
kommune disponerer plassen og Volleyballgruppa tek seg av å lage det. Dei 
har midlar til det.  
 
Naturleikeplass høyrer meir heime med nærmiljøutvalet. FAU og 
nærmiljøutvalet har hatt planar og har nokon midlar til dette. SU og FAU kan 
prøve å få til ein gapahuk i hjørnet på skulen sitt uteområdet.  
 
Eit mål på ein to års perspektiv, få opp en gapahuk. 
Gapahuk ein anna plass og bruke grillhytte felles med skule, og sette denne i 
stand igjen. Ta med tilbake til FAU.  

  

1.5 Felles foreldremøte på våren. Dette blir tatt opp på felles FAU møte i januar.    

1.6 Viktig å ha delt på innkjøp til dugnad. Eventuelt planlegge noko saman. FAU 
før dugnad blir felles for barnehage og skule.  Dette må gjerast i marsmøte.  
 

- Barnehagen ønsker leikehytte 
- Skulen: Lage til TL-buda slik at det det er mogleg for elevane å leige ut 

utstyr.  
  

  

 


